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Z á p i s 

 
z 5. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 7.5.2009 od 9 hod., v zasedací místnosti č. N2.903 
RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 

 
 
Přítomni:  dle prezenční listiny 
 
 
Omluveni: Rudolf Fiala, Mgr. Zdeněk Jonáš, Ing. Miroslav Uchytil 
 
 
   
 
Program jednání: 
1. Zahájení 
2. Volba ověřovatele zápisu 

  3.  Plán oblasti Horního a středního Labe  
  4.  Využitelné výhody PPP v dopravě  
  5.  Představení výrobního programu SOR Libchavy  
  6.  Různé  
 
 
Jednání v 9:15 hodin zahájil a řídil předseda výboru pro dopravu Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje Vlastimil Dlab. Uvítal přítomné, upozornil na materiály, které byly 
všem členům výboru předány před zasedáním. 
 
 
K bodu l 
Zahájení, schválení přizvaných hostů, schválení programu 5. výboru pro dopravu 
 
Přítomno bylo 10 členů výboru pro dopravu. Předseda výboru konstatoval, že výbor je usnášení 
schopný. Schválena byla účast přizvaných hostů (viz. prezenční listina). 
 
Hlasování: 
         Pro  -    10 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
 
 
 
Návrh –  schválení programu 5. Výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 Hlasování: 
         Pro  -      10 
         Proti  -        0 
         Zdržel se -        0 
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K bodu 2 
Volba ověřovatele zápisu. 

 
Návrh – za ověřovatele zápisu předseda výboru navrhl ing. Aloise Havrdu.  
 
 Hlasování: 
         Pro  -      10 
         Proti  -        0 
         Zdržel se -        0 
 
 
K bodu 3 
Plán oblasti Horního a středního Labe  
 
Návrh – Plán oblasti Horního a středního Labe (Ing. Valterová - odbor životního prostředí, 
                                                                              Ing. Martínek – Povodí Labe) 
 
Zástupkyně odboru životního prostředí a ing. Martínek informovali přítomné o plánu oblasti 
Horního a středního Labe. Státní podnik Povodí Labe pořizuje ve spolupráci s krajskými úřady 
„Plán oblasti povodí Horního a středního Labe“. Cílem je v dané oblasti povodí dosáhnout k 
roku 2015 tzv. „dobrého chemického a ekologického stavu“ povrchových vod a „dobrého 
chemického a kvantitativního stavu“podzemních vod, definovaných závaznými předpisy. 
 
 Hlasování: 
         Pro  -      10 
         Proti  -        0 
         Zdržel se -        0 
 
 USNESENÍ 5/24/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  prezentaci zástupců Povodí Labe a odboru životního prostředí KHK "Plán 

oblasti Horního a středního Labe" 
 
 
K bodu 4 
Využitelné výhody PPP v dopravě  
 
Návrh – Využitelné výhody PPP v dopravě (Ing. Páleník a ing. Janeček z ministerstva dopravy) 
 
Zástupci ministerstva dopravy prezentovali: „Jak může realizace PPP projektů přispět k rozvoji 
dopravní infrastruktury ČR“. 
 
 Hlasování: 
         Pro  -      10 
         Proti  -        0 
         Zdržel se -        0 
 
 USNESENÍ 5/25/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  prezentaci zástupců ministerstva dopravy "Využitelné výhody PPP v dopravě". 
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K bodu 5 
Představení výrobního programu SOR Libchavy  
 
Návrh – Představení výrobního programu SOR Libchavy (p.Trnka SOR Libchavy) 
 
Zástupci firmy SOR Libchavy prezentovali jejich nové autobusy, které bylo možné si osobně 
prohlédnout na nádvoří RegioCentra. 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -      9 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
 
 USNESENÍ 5/26/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  Prezentaci nových autobusů SOR Libchavy. 
 
 
K bodu 6 
Různé  
 
 
Návrh –  Projednání příhraniční drážní dopravy Trutnov – Lubawka  (Ing. Záleský) 
 
 
Ing. Záleský informoval členy výboru o vývoji situace ve věci příhraniční družní dopravy do 
Polska. Polska strana navrhuje v letošním roce provoz této dopravy 4 měsíce, oproti loňským 3 
měsícům. Problémem je financování této dopravy. Vzhledem k tomu, že se jedná o turistickou 
dopravu navrhuje ing. Záleský její financování z rozpočtu kraje kapitoly cestovního ruchu. 
 
 Hlasování: 
         Pro  -       9 
         Proti  -       0 
         Zdržel se -       0 
 
  USNESENÍ 5/27/2009/VD 
  Výbory Královéhradeckého kraje 
I. d o p o r u č u j e  
  Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje realizovat příhraniční drážní dopravu 

Trutnov - Královec - Lubawka (Polsko) v období červen - září 2009. Náklady 
této dopravy pro Královéhradecký kraj ve výši cca 400 tisíc Kč doporučuje
dopravní výbor  Radě Královéhradeckého kraje vzhledem k jejich charakteru 
uhradit z rozpočtové kapitoly cestovního ruchu. Tento bod jednání zároveň 
doporučujeme k projednání ve výboru regionálního rozvoje a cestovního ruchu. 
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Dalším bodem jednání byla informace předsedy výboru o exkurzi na stavbě velké křižovatky 
v Opatovicích (R35), které se mohou účastnit i členové dopravního výboru. Akce probíhá 
13.5.2009 od 13 h.  
 
Pan Marek informoval přítomné o možnosti prezentovat na výboru pro dopravu práci Parama 
Pardubice v oblasti povrchů na vozovky, které se používají u nás a které jsou určeny na export.  
 
Dále pan Marek vznesl k členům dopravního výboru dotazy na silnici 303 a silnice v oblasti 
Broumovska. Po dohodě s předsedou výboru bude tato problematika nejprve písemně 
zpracována  panem Markem a následně budou k této problematice přizvání příslušní odborníci. 
 
Pan radní Ješina seznámil přítomné s žádostí města Vrchlabí o úpravě pouze části vozovky a 
úpravě poplatku za omezení užívání silnic ve vlastnictví kraje. 
 
 
 
Návrh – Projednání žádosti města Vrchlabí – úprava pouze části komunikace při stavbě 
kanalizace a úprava poplatků za omezení užívání nemovitosti /pan radní Ješina/ 
 
Hlasování: 
         Pro  -       7 
         Proti  -       0 
         Zdržel se -       0 
 
 
 
USNESENÍ 5/28/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I.  d o p o r u č u j e  
  Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje  

- v případě, že bude zásahem do povrchu vozovky II. a III. třídy ve městě 
Vrchlabí při stavbě kanalizace narušena pouze polovina vozovky, navrhujeme 
opravit stávající živičný kryt v této polovině vozovky. 
 - v případě, že bude zásahem do povrchu vozovky II. a III. třídy ve městě 
Vrchlabí při stavbě kanalizace narušena  více jak polovina vozovky, navrhujeme 
opravit stávající živičný kryt v celé šíři vozovky. 
 
Ve věci úpravy poplatků za omezení užívání nemovitosti, především poplatek v 
komunikacích II. třídy ve městě Vrchlabí doporučujeme Zastupitelstvu prozatím 
nestanovit výši snížení poplatku do doby, kdy bude přesně známa cena za tyto 
poplatky. 

 
 
 
 
Závěr 
 

Předseda poděkoval členům dopravního výboru za účast na jednání výboru a vzhledem 
k tomu, že byly vyčerpány všechny body programu v 12:45 hodin jednání ukončil.  
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Zapsala: Ing. Gracíková 

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 


